
EXTRAS 

din Procesul verbal al Şedinţei Consiliului judeţean Mureş din 27 septembrie 2012 

Domnul consilier Boloş: Domnule preşedinte, eu pun o întrebare ca să înţeleg mai bine 

ceea ce se întâmplă în jurul meu. Am citit în presa locală un protest adresat consiliului 

judeţean prin care se făcea referire la problematica revistelor Vatra şi Lato. Nu vreau să 

mă refer la acest subiect, ci vreau să mă refer la semnătura care a apărut sub acest 

protest. Există grupul de consilieri PDL în consiliul judeţean? Eu nu am cunoştinţă de 

acest lucru. Aşa era semnat. 

……………………………………………………………………………………………………. 

Domnul consilier Filimon: Vreau să îi răspund domnului profesor Boloş, domnule 

profesor, Alianţa pentru Mureş a fost o alianţă electorală. Aşa s-a numit. USL-ul este o 

alianţă politică. Alianţa electorală a mers până în ziua votului. În momentul în care am 

fost validaţi, am fost consilieri judeţeni PDL. Şi în tabelul care a fost trimis la Biroul 

Electoral Judeţean scria din partea cui, şi era partidul politic acolo. Deci noi suntem 

consilieri judeţeni PDL. Alianţa pentru Mureş nu mai exisă.  

 

Domnul preşedinte Dobre: Eu am reţinut că până la vot, până când cetăţeanul votează 

vă numiţi într-un fel, după ce votează cetăţeanul, vă numiţi altfel. Am reţinut. 

………………………………………………………………………………………………. 

(http://www.cjmures.ro/Proc_verb/2012_09_27.pdf) 
 

 

 

 


